



# ဘောတီမိုး (BALTIMORE) ကောင်တီပြည်သူ့ ကျောင်းများ နည်းပညာဆိုင်ရာစက်ပစ္စည်းကိုကျောင်းသားမှတစ်ဆင့်ရောင်းချခြင်းဆိုင်ရာသဘောတူညီချက်

<b>သတင်းအချက်အလက်များ</b>		
ကျောင်းသား၏အမည်အပြည့်အစုံ ။	မိဘအုပ်ထိန်းသူ၏အမည်အပြည့်အစုံ ။	
ကျောင်း ။	မိဘအုပ်ထိန်းသူ၏ အိမ်အမှတ် (လ်)	
ကျောင်းသား၏အတန်း ။	ကျောင်းသားကဒ် နံပါတ် ။	စာသင်နှစ် ။
မိဘ၏ အိမ်ဖုန်းနံပါတ် ။	အလုပ်ဖုန်းနံပါတ် ။	ဆဲလ်ဖုန်းနံပါတ် ။

<b>စက်ပစ္စည်းအသုံးအပြုအားလုံးကိုဖြစ်ပါ။</b>		
<input type="checkbox"/> စက်ပစ္စည်း	<input type="checkbox"/> စက်ပစ္စည်းထည့်သည့်အိတ်/သေတ္တာ	<input type="checkbox"/> ဟော့စပေါ့ မိုဘိုင်းပစ္စည်း သက်သေခံနံပါတ် (Hotspot MEID)
<input type="checkbox"/> နားကြပ်များ	<input type="checkbox"/> မီးအားသွင်းကြိုး	<input type="checkbox"/> အခြား

**မိဘ/ကျောင်းသား၏အသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာသဘောတူညီချက်**

၁။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်ယခုစက်ပစ္စည်းကိုအသုံးပြုခြင်းသည်ပညာရေး ဆိုင်ရာဘုတ်အဖွဲ့ပေါ်လစီ 6202၊ ကြီးကြပ်ရေးမှူး၏ စည်းကမ်း6202 နှင့် ကျောင်းသားများအတွက် နည်းပညာဆိုင်ရာလက်ခံနိုင်သည့်အသုံးပြုပေါ်လစီ (TAUP) တို့နှင့်သက်ဆိုင်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၂။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့၏သတ်မှတ်ထားသည့်အတန်းမျှားတွင် အသုံးပြုရန်ကျောင်းသို့ကျောင်းရက်တိုင်းတွင်အားအပြည့်သွင်းထားသည့်စက်နှင့်စက်ဆိုင်ရာပစ္စည်းများကိုယူလာရန်တာဝန်ရှိပါသည်။

၃။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်BCPS၏ကွန်ယက်များနှင့်နည်းပညာကို အသုံးပြုချိန်တွင်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြုအမူအတွက်တာဝန်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်းနားလည်ပါသည်။

၄။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားနှင့်မိဘနှစ်ဦးစလုံးမှစက်ဆိုင်ရာပစ္စည်းများသည် BCPS ၏ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်ပြီး ပညာရေးဆိုင်ရာရည်ရွယ်ချက်အတွက်သာဖြစ်ကြောင်း နားလည်ပါသည်။ စက်သည် သတ်မှတ်ထားသည့်ကျောင်းသားမှသာအသုံးပြုရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြန်လည်မအပ်နှံသော စက်ပစ္စည်းနှင့် တွဲဖက်ပစ္စည်းများအတွက် ပေးလျော်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း နားလည်ပါသည်။

၅။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်ပညာရေးအတွက် ကျောင်း၏ပြင်ပတွင်စက်ကို အသုံးပြုနိုင်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။သို့သော်စက်သည်ကျောင်းမှပေးသည့်သင်ရိုးဆိုင်ရာလုပ်ဆောင်မှုများ၊စီမံကိန်းများ၊သို့သော်ပညာရေးအတွက်အထောက်အကူပြုရန်အတွက်သာအသုံးပြုရန်ဖြစ်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၆။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်စက်ကိုဂရုစိုက်ရန်နှင့်သင့်တော်စွာအသုံးပြုရန် အချိန်ပြည့်တာဝန်ရှိပါသည်။ အကယ်၍ စက်သည် ပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် နှိုးယူခံရ ခြင်းရှိပါက (၁) ပစ္စည်းပျောက်ဆုံးသွားကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းအုပ်ထံသို့ ၄၈နာရီအတွင်း တင်ပြရန်၊ (၂)ကျောင်းစနစ်၏ပျောက်ဆုံးခြင်းတင်ပြမှုလုပ်ငန်းများကို လိုက်နာရန်နှင့် (၃)စွမ်းဆောင်ရည်မရှိသောပစ္စည်းအပြည့်အဝပါဝင်လုပ်ကိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

၁၀။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်ယခုစက်ပစ္စည်းကိုမိမိအကျိုးအတွက်သို့ အမြတ်ယူ သည့်လုပ်ငန်းများအတွက်မည်သည့်စည်းရုံးရေးအတွက်မဆို ရောင်းဝယ်မှုကြီးစားခြင်းများ၊ တရားမဝင်သည့်ရည်ရွယ်ချက်များသို့လှုပ်ရှားမှုများ၊ဆိုရှယ်သတင်းစက်ဆိုင်ရာများနှင့်အခြား အန္တရာယ်ရှိစေရန်အတွက်အသုံးပြုခြင်းမပြုမိမိသတင်းအချက်အလက်ကိုတင်ပြခြင်းမျှားကို တားမြစ်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၁၁။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့် BCPSကွန်ယက်၏လုံခြုံမှုအတွက်ကာကွယ် ရန်တာဝန်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အင်တာနက်မှ သို့ အခြားနေရာများမှ ခွင့်ပြုချက် မရှိသည့်ဆော့ဝဲလ်များ၊ဂိမ်းများ၊ပရိုဂရမ်များ၊ဖိုင်များ၊အီလက်ထရောနစ်မီဒီယာများနှင့် သီးခြားအရာများကိုထည့်သွင်းခြင်းသို့မဟုတ်လုပ်ငန်းများဖြင့် ကွန်ယက်၏ အင်တာနက် လုံခြုံရေး အကာအကွယ်များကိုကျော်ဖြတ်ရန်၊သို့ ကွန်ယက်၏လုပ်ငန်းများကိုနှောင့်ယှက် ရန်ကြိုးစားမဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းပိုင်ပစ္စည်းကိုကာကွယ်ရန်တာဝန်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ပျက်ဆီးမှုပြုလုပ်ခြင်းကိုတားမြစ်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။ မည်သည့် ကွန်ပျူတာသို့ ပစ္စည်းကိရိယာများ၊ ပရိုဂရမ်များ၊ ဖိုင်များ၊သို့ ပြုလုပ်ထားသည့် ဆက်တိုင်း များကိုရယူခြင်း၊ပြင်ဆင်ခြင်း၊သို့ ပျက်ဆီးစေခြင်း စသည်များသည် ပျက်ဆီးမှုများထဲတွင် ပါဝင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်စက်တွင် ဖိုင်သိမ်းကိရိယာတတ်လို့ပါက ကျောင်းအုပ်ချုပ်သူ ထံမှသို့ဆရာထံမှခွင့်ပြုချက်ရယူရန်လိုအပ်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၁၂။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့် ယခုစက်သည်လက်ရှိကျောင်းစာသင်နှစ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက်ပေးထားကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။ စက်နှင့် အတူပါစက်ဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများကိုကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းအုပ်သို့တာဝန်ရှိသူထံသို့ (၁) (၂)အခြားBCPSကျောင်းသို့ပြောင်းလျှင် (၃) BCPS ကျောင်း သို့ အစီအစဉ်မှထွက်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့မှ ပြန်လည်အပ်နှံရန်သဘောတူပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြန်လည်မအပ်နှံသော စက်ပစ္စည်းနှင့် တွဲဖက်ပစ္စည်းများအတွက် တာဝန်ယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း နားလည်ပါသည်။

၁၃။ ကျွန်ုပ်တို့သည်စက်၏အထောက်အကူနှင့်ပြင်ဆင်ရန် နှင့် ပျက်စီးမှုကို သတင်းပေးပို့ရန်အတွက် ကျောင်း၏စနစ်နှင့်လုပ်ငန်းစဉ် များကိုလိုက်နာရန်သဘောတူပါသည်။

၁၄။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းမှစက်များကိုစက်ဆေးရန်၊ ပြင်ဆင်ရန်နှင့်/သို့ ကာကွယ်ထိန်းသိမ်း မှုပြုရန်အတွက်မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို သို့ မည်သည့်အကြောင်းပြုမှု ဖြင့်မဆိုကောက် ယူနိုင်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၇။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်  
 တမင်ဖျက်ဆီးမှုကြောင့်ပျက်စီးသွားသည့် BCPS နည်းပညာသို့  
 BCPSမှပေးသည့်စက်များအတွက်ကုန်ကျစရိတ်များသည် ဂရုစိုက်မှုမရှိသည့်  
 သို့ အပြစ်ရှိသည့်ကျောင်းသား၏ ငွေကြေးတာဝန်ဖြစ်ကြောင်းကို  
 နားလည်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် စတစ်ကာများ ဖယ်ရှားခြင်း၊ သော့များ  
 ဖယ်ရှားခြင်း အစရှိသည်ဖြင့် ပြုလုပ်ခြင်းများ ပါဝင်သည်။

၈။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်  
 စက်ကိုအချိန်ပြည့်လုံခြုံအောင်ထားရန်၊  
 ကာကွယ်ရန်နှင့်စက်ကိုအိတ်၊သေတ္တာအတွင်းထည့်၍သယ်ဆောင်ရန်တာဝန်ရှိ  
 ကြောင်း ကိုနားလည်ပါသည်။  
 စက်နှင့်/သို့စက်၏အပိုင်းများကိုထိခိုက်စေနိုင်သည့်ပြင်းထန်သည့်  
 အမှုချိန်ရှိသည့်ဟာဗ်အတွင်းတွင်စက်ကိုထားခဲ့ခြင်းသို့မဟုတ်သိမ်းထားခြင်းများ  
 ကိုမပြု ရန်နားလည်ပါသည်။

၉။ ကျွန်ုပ်တို့သည်မိဘတစ်ဦးအနေဖြင့် BCPS ကွန်ယက်ကိုအိမ်မှသို့မဟုတ်  
 ကျောင်းမဟုတ်  
 သည့်နေရာမှဝင်ရောက်ချိန်တွင်ကျွန်ုပ်ကလေး၏အင်တာနက်အသုံးပြုမှုကိုစီစဉ်  
 စီရန် အဓိက တာဝန်ရှိကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၁၅။ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေဖြင့်ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲစက်ကိုသုံးပါကစက်နှင့်  
 ဆိုင်သည့်  
 လုပ်ပိုင်ခွင့်များဆုံးရှုံးနိုင်ကြောင်းသို့အရေးယူအပြစ်ပေးမှုခံရနိုင်ကြောင်းနားလည်  
 ပါသည်။

၁၆။ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသားနှင့်မိဘနှစ်ဦးစလုံးမှ BCPS  
 ၏နည်းပညာများကိုအသုံးပြုစဉ် ကျလာသည့် ခွင့်ပြုချက်မရှိသည့်  
 အခကြေးငွေများကို BCPS မှတာဝန်ယူမည်မဟုတ် ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

၁၇။ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသားနှင့်မိဘနှစ်ဦးစလုံးမှ  
 နည်းပညာသို့မဟုတ်အခြားအခက်အခဲများ  
 ကြောင့်သတင်းအချက်အလက်များပျောက်ဆုံးခြင်း၊ပျက်စီးခြင်းသို့မရရှိနိုင်ခြင်းများ  
 ကို BCPS မှတာဝန်ယူမည်မဟုတ်ကြောင်းကိုနားလည်ပါသည်။

<b>ကျောင်းသား၏သဘောတူညီချက်</b>	
ကျွန်ုပ်တို့သည်ပညာရေးဆိုင်ရာဘုတ်အဖွဲ့ပေါ်လစီ 6202 နှင့် ကြီးကြပ်ရေးမှူး၏ စည်းကမ်း6202 ဖြစ်သည့်ကျောင်းသားများအတွက်နည်းပညာဆိုင်ရာလက်ခံနိုင်သည့်အသုံးချမှုပေါ်လစီ (TAUP) တို့ကိုကြည့်ရှုလေ့လာပြီး၍ အပေါ်တွင်ဖော်ပြထားသည့်လုပ်ကိုင်ရန်တာဝန်များကိုလိုက်နာရန်သဘောတူပါသည်။	
ကျောင်းသားလက်မှတ် ။	နေ့စွဲ ။
<b>မိဘမှန်ကန်ကြောင်းတရားဝင်ဖော်ပြချက်</b>	
ကျွန်ုပ်တို့သည်အပေါ်တွင်အမည်ပါသည့်ကျောင်းသား၏မိဘ/တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူဖြစ်ကြောင်း၊ အပေါ်ရှိသဘောတူညီချက်ကိုနားလည်ကြောင်းနှင့် ထိုအချက်များနှင့်အခြေအနေများနှင့်အညီပြုလုပ် မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုမိမိအတွက်နှင့်ကျောင်းသားကိုယ်စားလက်ခံကြောင်းကို တရားဝင်အာမခံဖော်ပြပါသည်။	
မိဘလက်မှတ် ။	နေ့စွဲ ။
<b>ပိုင်ဆိုင်မှုအညွှန်း။</b> မူလစာ : ကျောင်းရုံးရှိကျောင်းသား၏ခိုင်တွင် // မိတ္တူ : ကျောင်းသားမိဘ	